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Ze schůze výboru ČFS  

konané dne 30.10.2012 v Hradec Králové 

 

Přítomni:    Doležal, Jahodář, Grodza, Holub, Hojný, Kotlář, Solich, Rabišková, Spilková, 

Omluveni: Rotterová, Vlček 

 

 

1.  Úvodní slovo předsedy ČFS L.Jahodáře. 

 

2.  Organizační záležitosti za poslední období 

- Byla vyřešena korespondence ČFS za poslední období. 

- Byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze výboru ČFS. 

- Členství ve FIP na rok 2012 – částka cca 2470,- EUR byla zaplacena v únoru 2012. 

Byla vyslovena určitá pochybnost o účelu a přínosu členství ve FIP, ale zatím není 

jednotné či převažující stanovisko.  Bude kontaktován prezident komory, navržen 

společný postup a koordinace (i platba ?) a vytipována osoba, která se bude vztahem 

k FIP a vyhodnocením informaci z FIP zabývat – úkol trvá 

 

3. Informace pro sekce ČFS  

 

- Doležal byl pověřen oslovením ostatních členů Sekce syntetických léčiv a 

zorganizováním voleb v této sekci – úkol trvá 

 

4. Zahraniční aktivity 

- Centennial FIP Congress 3-8.10.2012 v Amsterodamu -  zúčastnili se 3 zástupci výboru 

CFS (Grodza, Rabišková, Doležal). Byl prezentován poster o příspěvku ČFS k FIP, dr. 

Vranová byla hlavní autorkou posteru na kongresu v Amsterodamu. 

- EUFEPS – zasedání výboru EUFEPs v Dubrovníku se zúčastnila prof. Rabišková. 

- Vedení CFS vyplnilo dotazník, o který požádalo vedení EUFEPS ohledně odborných 

aktivit CFS.  

- schvaluje zahraniční cestu - Kotlář -  aktivní účast na konferenci Excelentná lékáreň  - 

15.12. 2012 Bratislava 

 

 

OSTATNÍ 

 

6.  Výbor odsouhlasil vytvoření fotogalerie na stránkách www.cfs-cls.cz. Kotlář zajistí výběr 

fotek, Dolezal založeni fotogalerie na webu. Trvá. 

 

7.  Časopis Česká a slovenská farmacie:  

Výbor se po dlouhých diskuzích dohodl, že nakonec využije nabídky firmy LD s.r.o,, 

která nabídla pokračování v dosavadní spolupráci na vydávání časopisu. 

Výbor diskutoval současný stav, diskutoval možné varianty rozhodnutí. Chybí jistoty 

v řešení variant v ekonomice časopisu, které mohou nastat a nejsou ošetřeny v navržené 

smlouvě s LD s.r.o.. Vypracováním konečné smlouvy byli pověřeni Kotlář, Hojný  a 

Jahodář. Dále pověřuje Kotláře – zjištění formálních smluvních náležitostí s ČLS. Jahodář 

byl pověřen informovat Slovenskou farmaceutickou společnost a situaci a změnách. 

 

8.  Usnesení výboru ČFS JEP ke koncepci změn specializačního vzdělání (viz Příloha ): ČFS 

JEP podporuje návrh Ministerstva zdravotnictví na řešení problematiky specializačního 

http://www.cfs-cls.cz/


vzdělávání přednesený náměstkem MUDr. Ferdinandem Polákem na jednáních 

uskutečněných ve dnech 13.-14.9.2012. 

 

9. Revize webovských stránek CFS v anglické verzi – zajistí Doležal, Grodza, úkol se začal 

řešit – průběžně trvá. 

 

10. Kongres Farmaceutické technologie a Biofarmacie v Praze - Praha je hlavním kandidátem 

na uspořádání kongresu v roce 2016. Výbor diskutoval možnost se finančně podílet na 

pořádání kongresu v roce 2014 – s tím, že případné zisky by potom získala i CFS – a 

schválil příspěvek 10.000 EUR. Výbor schválil nominaci Rabiškové do PBP výboru. 

 

11. Výbor bere na vědomí Darovací smlouvy:  

- Stavovská s.r.o. – 20.000 Kč 

- B Braun Medical – 80.000 Kč 

- grantová smlouva Novartis s.r.o.- 485.000 Kč - podpora účastí na kongresu EAHP 2013. 

Celkový návrh podpořených členů projedná a předloží výbor Sekce nemocničních 

lékárníků na příštím výboru. 

 

12. Výbor děkuje organizátorům Grodzovi, Kotlářovi a manželům Skopalovým za uspořádání 

velmi úspěšných 28. lékárnických dnů, největší akce Sekce lékárenství probíhající pod 

záštitou České farmaceutické společnosti, letos se konaly ve dnech 12. - 14. října v 

Kroměříži za účasti bezmála 330 lékárníků. Hlavním tématem byla farmakoterapie v 

psychiatrii. Výbor doporučuje – vzhledem ke kladnému ekonomickému výsledku odměnit 

částkou 40 000 Kč aktivní organizátory: Grodza, Kotlář, K. a V.Skopalovi. 

 

13. Od 7. do 20. září 2012 proběhly v Bratislavě oslavy 60. výročí založení Farmaceutické 

fakulty Komenského univerzity v Bratislavě, při této příležitosti bylo uděleno členům ČFS 

několik ocenění a pamětních medailí, mj. stříbrná Galenova medaile prof. Jahodářovi 

(18.9.2012). 

 

14. Na příští výbor budou pozváni přesident ČLnK dr.Chudoba a doc. Komárek. 

 

15. Od května 2012 se do ČFS přihlásilo 8 nových členů. 

 

16. Příští schůze rozšířeného výboru ČFS se uskuteční ve středu dne 5.12.2012 v 13 hod 

v Praze, sídlo ČLnK, Rosárčina 9, Praha 
 

 

 

Zapsal: P.Solich 


